

No. 30692. INTERNATIONAL COCOA AGREEMENT, 1993. CONCLUDED AT GENEVA ON 16 JULY 1993¹

N° 30692. ACCORD INTERNATIONAL DE 1993 SUR LE CACAO. CONCLU À GENÈVE LE 16 JUILLET 1993¹

ACCEPTANCE of the decision of the Contracting Parties concerning the provisional entry into force of the Agreement

Notification received on:

4 March 1994

HUNGARY

(Hungary, having deposited an instrument of approval to the above-mentioned Agreement on 22 February 1994, accepted the decision adopted at the Meeting held at London on 22 February 1994 to put the Agreement into force provisionally among the Parties in whole as of 22 February 1994, pursuant to article 56 (3) of the Agreement. Hungary will apply the Agreement from the same date.)

Registered ex officio on 4 March 1994.

ACCEPTATION de la décision des Parties contractantes concernant l'entrée en vigueur provisoire de l'Accord

Notification reçue le :

4 mars 1994

HONGRIE

(La Hongrie, ayant déposé un instrument d'approbation à l'Accord susmentionné le 22 février 1994, a accepté la décision adoptée à la réunion tenue à Londres le 22 février 1994 de mettre l'Accord en vigueur à titre provisoire entre les Parties et en totalité à compter du 22 février 1994, conformément au paragraphe 3 de l'article 56 de l'Accord. La Hongrie appliquera l'Accord à compter de la même date.)

Enregistré d'office le 4 mars 1994.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1766, No. I-30692, and annex A in volume 1768.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1766, n° I-30692, et annexe A du volume 1768.